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مدیرعامل شرکت گاز استان قزوین خبرداد؛
کاهش 16درصدی مصرف گاز در قزوین

 مدیر عامل شرکت گاز اســتان قزوین از کاهش 
16درصدی مصرف کنندگان گاز در استان قزوین 

در هفت ماهه نخست سال خبر داد.
بــه گــزارش خبرنگار همدلــی از قزویــن؛ علی 
حجتی پور، مدیر عامل شــرکت گاز استان قزوین 
با تشــریح این خبر، دغدغه شرکت ملی گاز ایران 
و شرکت گاز استان قزوین را تأمین گاز مشترکین 
خانگی در ایام ســرد سال دانســت و اظهارکرد: 
در هفت ماهــه اول ســال بیــش از 2میلیــارد و 
490میلیون مترمکعب گاز توســط مشترکین گاز 
اســتان مصرف شده اســت که در مقایسه با سال 
قبل کاهش 16درصدی داشته که امید است این 

روند در فصل سرد سال نیز ادامه یابد.
حجتی پــور گفــت: اقدامات لازم برای اســتمرار 
جریان گاز از ســوی شــرکت گاز اســتان قزوین 
برای ایام ســرد سال به عمل آمده است و مطمئناً 
بــا رعایت دمــای رفــاه یعنی 1۸ تــا 21درجه 
سانتیگراد، کاهش یک درجه حرارت کمتر، تنظیم 
موتورخانه هــا در محدوده 60درجه ســانتیگراد، 
اســتفاده از پرده های ضخیم و همچنین پوشیدن 
لباس های گرم توسط هم استانی های عزیز، شاهد 
استمرار جریان گاز در اقصی نقاط استان و کشور 

خواهیم بود.

 بازدید سرلشکر محسن رضایی
 از پارس جنوبی

  محســن رضایی، عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام و معاون اقتصادی رئیس جمهور وارد عسلویه 
شد و مورد اســتقبال مدیر عامل سازمان منطقه 
ویژه پارس و جمعی از مســئولین اســتان بوشهر 
قرار گرفت.محسن رضایی، عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام و معاون اقتصــادی رئیس جمهور 
با اســتقبال سخاوت اســدی، مدیر عامل سازمان 
منطقه ویژه پارس، اســتاندار بوشــهر، فرماندهان 
نظامی و انتظامی، ائمه جمعه و جماعات و جمعی 
از مسئولین شهرستان عسلویه وارد فرودگاه خلیج 

فارس این شهر شد.
دیــدار از پــروژه در حال احداث فــاز 14 پارس 
جنوبــی و فــاز 2 پتروشــیمی های منطقه ویژه 
اقتصادی انرژی پارس از برنامه های ســفر معاون 
اقتصــادی رئیس جمهــور به عســلویه بود.عضو 
مجمــع تشــخیص مصلحت نظــام همچنین در 
دیــدار با جمعی از مســئولین و مقامات اســتان 
بوشهر و شهرستان عسلویه در سالن همایش های 
خلیج فارس ســازمان منطقه ویــژه پارس گفت: 
پیشرفت های مهم اقتصادی و اجتماعی جمهوری 
اســامی ایران به مذاق اســتکبار جهانی خوش 
نیامده اســت و آنها از هر طریقی می خواهند مانع 
این روند شــوند.وی افزود، جهان غرب در دوره ای 
با تحریم های ظالمانه ســعی در توقف پیشــرفت 
تاریخی ملت ایران داشــت که نــاکام ماند و هیچ 
چیــز نمی تواند مانع عزم راســخ ملت ایران برای 

آبادانی کشورشان باشد. 

خبر

سرپرست شرکت گاز کرمانشاه:
میزان مصرف گاز در کرمانشاه از مرز 

16 میلیون متر مکعب عبور کرد
 سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه با اشاره به 
اینکه ۷۵ درصد انرژی اســتان از بخش گاز تامین 
می شــود، گفت: میزان مصرف گاز در کرمانشــاه 
از مــرز 16 میلیــون متر مکعب عبــور کرد.ناصر 
حســینی اظهار کرد: میزان مصرف گاز در استان 
کرمانشــاه طی روزهای گذشته از مرز 16 میلیون 
متر مکعب در بخش خانگی و صنعتی عبور کرده 
است. وی با اشاره به اینکه ۷۵ درصد انرژی استان 
از بخش گاز تامین می شــود، افزود: ۳0 شــهر و 
یک هزار و ۸۷۵ روستا کرمانشاه شامل 661 هزار 
مشترک از نعمت گاز برخوردار هستند.سرپرست 
شرکت گاز استان کرمانشاه تصریح کرد: اگر مردم 
الگوی مصرف تا 10 درصد نیاز را رعایت کنند هم 
از هوای ســالمی برخــوردار خواهیم بود و هم در 
بخش صنعت و تامین گاز خودروها دچار مشــکل 

نخواهیم شد.
حســینی بیان کرد: چنانچه مشترکین پرمصرف 
نســبت به کاهش گاز مصرفی اقــدام نکنند باید 
بر اساس الگوهای تعیین شــده بهای بیشتری را 
پرداخت کنند. وی با اشــاره به فرا رسیدن فصل 
سرد ســال گفت: موتورخانه های منازل مسکونی 
و ادارای به صــورت رایگان عایق کاری و اقدامات 
فنی لازم برای آنهــا صورت می گیرد و در بخش 
اداری پــس از اتمام ســاعت کاری باید وســایل 

گرمایشی خاموش شوند.

کاهش بارندگی ؛ البرز در مرز هشدار ؛ 
لزوم صرفه جویی در آب

با تداوم خشکسالی و کاهش بارندگی ها در فصل 
پاییز،منابــع تامین آب در اســتان البــرز در مرز 

هشدار قرار گرفت. 
مهنــدس مهدی زاده مدیر عامل شــرکت آبفای 
اســتان البرز با اعــام این خبر گفــت: با وجود 
گذشت نیمی از فصل پاییز، همچنان با خشکسالی 
و کمبود بــارش های جوی مواجه ایم و بر همین 
اســاس منابع تامین آب در ســدها و سفره های 
زیرزمینی به میزان قابل توجهی کاهش نشان می 
دهد که در صورت تداوم این شرایط ، احتمال بروز 
کمبودهایی در تامین و توزیع آب شرب مردم دور 
از انتظار نخواهد بود.وی با اشــاره به خشکســالی 
ســالهای اخیر و  کاهش آبدهی چاه ها وظرفیت 
ذخیره سدهای اســتان تاکید کرد: برای پرهیز از 
هر گونه افت فشار و یا احتمال قطع آب در آینده 
، ضروریســت مشترکان عزیز در مصرف آب دقت 
و توجه لازم را داشــته باشــند و دیگران را نیز به 
رعایت صرفه جویی توصیه کنند تا با مشکل جدی 

در این زمینه مواجه نشویم.

خبر

اســتاندار ایام با بیان اینکــه بیش از 9۷ 
درصد تســهیات تبصره 1۸ ســال 1400 
جذب شده است، گفت: بانک ها در پرداخت 

تسهیات تبصره 1۸ تسهیلگری کنند.
دکتر »حسن بهرام نیا« در نشست مشترک 
کمیته اســتانی تبصره 1۸ و مرکز خدمات 
ســرمایه گذاری اســتان با تاکید بر تعامل 
بانک هــا و دســتگاه های اجرایی اســتان 
با ســرمایه گــذاران، اظهار کرد: جلســات 
تســهیات تبصره 1۸ با اشــتغال و تولید 
در ارتباط اســت و ارتقاء اقتصاد اســتان را 
به همراه دارد و جزء جلســات بسیار مهمی 
اســت که حتما همــه اعضا بایــد در این 

جلسات حضوری فعال داشته باشند.
وی با بیان اینکه بیش از 9۷ درصد تسهیات 
تبصره 1۸  اســتان جذب شده و با توجه به 
اینکه  اعتبارات تسهیات تبصره 1۸ شناور 
اســت باید شــاهد تحقــق 120 درصدی 
تسهیات باشــیم، خواســتار تسهیلگیری 
بانک ها در پرداخت تسهیات به متقاضیان 
شــد و گفت: دستگاه های اجرایی و بانک ها 
زمینه را برای ســرمایه گذاران مهیا کنند و 

همواره حامی و یاریگر آنان باشند.
نماینده عالی دولت در استان ایام ادامه داد: 
اشتغال جوانان، بهبود وضعیت اقتصادی و  
معیشــت مردم در حال حاضر بسیار مهم 

اســت که باید دستگاه های اجرایی و بانک 
ها در این راستا اهتمام داشته باشند.

بهرام نیا  از افزایــش د دیدارهای دیدارهای 
خود با مردم خبر داد و  گفت:  همه مدیران 
دستگاه های اجرایی یک روز در هفته با مردم 
دیدار عمومی داشته باشد، چون ماقات های 

مردمی باید اقناعی باشــد نــه رفع تکلیفی، 
چراکه اگر ماقات ها تنها رفع تکلیف باشد 
رضایتمندی مردم را به دنبال نخواهد داشت.

وی با بیان اینکه بانک ها باید درخواست های 
تسهیات جوانان را اجابت کنند، گفت: یکی 
از گایه های مردم، عدم توجه به درخواست 

آنان برای دریافت تسهیات از بانک ها است 
و دســتورالعمل جدید تبصره 16، راهگشا و 
رافع مشــکات جوانان متقاضی کار است و 
و مبلغ تســهیات تبصره 16 در مقایسه با 
ســال های قبل افزایش یافته است که باید 
دســتگاه های کمیته امداد، بهزیســتی و و 
ستاد اجرایی فرمان امام) ره ( از این فرصت 
بخوبی اســتفاده کنند.بهرام نیا بــا انتقاد از 
عملکرد مدیریت برخی بانک های اســتان، 
افزود: دســتورالعمل هــای  بانک مرکزی، 
مرجع اصلی برای فعالیت بانک ها است که 
نباید بانک ها خارج از آن دســتورالعمل ها 
عمل کنند و بایــد از جزیره ای عمل کردن 
نیز اجتناب و  قبل از  بهره برداری طرح ها، 
هیچ بانکی حق تقسط تسهیات را ندارد و تا 
طرح به بهره برداری نرسد بانک ها حق تقسط 

تسهیات را ندارد.
وی با تاکید بر اینکه دســتگاه های اجرایی 
اســتان از طریق روابط عمومی دســتگاه و 
رســانه ها متقاضیان طرح هــا را آگاه کنند 
که بعضاً شــاهد هســتیم  برخی ادارات در 
این زمینه هــا کم کاری می کننــد، تاکید 
کرد: یکی از خاء های اســتان  نبود صنایع 
تکمیلی برای برخی از محصولات اســتان 
اســت و  راه اندازی صنایع تکمیلی اســتان 

باید در دستور کار قرار گیرد.

استاندار ایلام: 

بیش از ۹۷ درصد تسهیلات تبصره ۱۸ درسال ۱۴۰۰ جذب شده است

ایسنا/خوزستان مدیرعامل شــرکت توسعه نیشکر و صنایع 
جانبی از رکورد کشت بیش از ۵ هزار هکتار نیشکر در کشت 
و صنعت نیشــکر هفت تپه خبر داد و گفت: کشت و صنعت 
نیشــکر هفت  تپه در مسیر رســیدن به روزهای طایی قرار 
گرفته و خاطرات تلخ گذشــته این شرکت در حال فراموش 

شدن است.
عبدعلی ناصری در گفت و گو با ایســنا، با اشــاره به آخرین 
وضعیت نیشــکر هفت تپه در آغاز فصل برداشت نیشکر در 
خوزســتان اظهار کرد: با توجه به آغاز فصل برداشت نیشکر 
همه چیز برای تولید حداکثری نیشکر در مجموعه کشت و 
صنعت نیشکر هفت تپه آماده است و در حال حاضر عملیات 

برداشت نیشکر در این شرکت در حال انجام است.
وی افزود: امســال برای نخســتین بار در 60 سال گذشته 
بیش از ۵ هزار هکتار نیشــکر در هفت تپه کشت شد که 
یک رکورد تاریخی در کل دوران کشــت و صنعت نیشکر 

هفت تپه است.
مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی گفت: همه 

اراضی آســیب دیده که در دوران مشکات شرکت کشت و 
صنعت نیشــکر هفت تپه وجود داشــت براساس اقدامات و 
برنامه ریزی های انجام شــده پس از واگذاری این شرکت به 
شــرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی احیا شده و از این رو 

سطح کشت نیشکر در هفت تپه افزایش یافته است.
ناصری با بیان اینکه میزان کشــت نیشــکر در هفت تپه در 
مقایسه با سال گذشته ۷۵درصد افزایش داشته است، عنوان 
کرد: عملیات اورهال و بازسازی کارخانه تولید شکر از سوی 
متخصصان این واحد نیشــکری در حال انجام اســت و در 

مراحل پایانی قرار دارد.
وی ادامه داد: شرایطی که در حال حاضر در شرکت کشت و 
صنعت نیشــکر هفت تپه به وجود آمده نتیجه کار جهادی و 
همدلی کارگران و کل مجموعه کشت و صنعت نیشکر است 
و از این رو شاهد آن هستیم که کشت و صنعت نیشکر هفت 
 تپه در مسیر رسیدن به روزهای طایی قرار گرفته و خاطرات 

تلخ گذشته این شرکت در حال فراموش شدن است.
مدیرعامل شــرکت توســعه نیشــکر و صنایع جانبی گفت: 
فرصت  های سرمایه  گذاری بسیار خوبی در نیشکر هفت تپه 
وجود دارد که با بازســازی و بازگشــت به روزهای اوج این 
مجموعه می توان آن ها را اجرایی و شــرکت را به سوددهی 

بالایی رساند.

مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی عنوان کرد

نیشکر هفت تپه در مسیر رسیدن به روزهای طلایی

سازمان 
آگهی ها
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